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           Št.: 013 – 2/2016 – 5 

           Datum: 15. 6. 2016 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

3. seje Sveta staršev v šolskem letu 2015/2016, ki je bila v torek, 7. 6. 2016, ob 18. uri v 

Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče, v glasbeni učilnici številka 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz VELIČKI 

Pomočnica ravnatelja: ga. Darja VANTUR 

Skrbnica učbeniškega sklada: ga. Lidija MAZGAN 

Predstavnica podružnične šole Reka: ga. Lidija ŠOŠTARIĆ 

Predstavnica Sveta staršev v Svetu zavoda: ga. Katja FRECE 

Zapisnikarica: ga. Martina FRAS 

 

Odsotni: 
Predstavniki staršev šole: 1.a, 3.a. 

 

Dnevni red: 
1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 2. seje. 

2. Potrditev cen delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv (atlasi, karte..) za šolsko leto 2016/17. 

3. Poročilo ravnatelja. 

4. Predlogi predstavnikov razredov. 

5. Razno. 

 

 

AD1  Pregled sklepov in potrditev zapisnika 2. seje 

 

Predsednica Sveta staršev, ga. Ribanna Skerbiš, pozdravi zbrane in predstavi dnevni red 3. seje 

Sveta staršev. Prisotnih je bilo 25 predstavnikov staršev Sveta šole. Soglasno se potrdi dnevni 

red in sklepi iz zapisnika 2. seje Sveta staršev. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je sklepčen, predstavniki Sveta staršev soglasno potrdijo predlagani 

dnevni red in sklepe iz 2. seje Sveta staršev (vsi za po listi prisotnosti). 

 

 

AD2 Potrditev cen delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv (atlasi, karte…) za šolsko 

leto 2016/2017. 

 

Skrbnica učbeniškega sklada, gospa Lidija Mazgan, predstavi izbor delovnih zvezkov in drugih 

učnih gradiv za šolsko leto 2016/2017, ki so jih predlagali strokovni aktivi. Učbeniki za angleški 

jezik od 4. do 9.  razreda bodo s prihodnjim šolskim letom v sklopu učbeniškega sklada, kar bo 

vsaj delno razbremenilo starše.  
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SKLEP 2: Svet staršev Osnovne šole Dušana Flisa Hoče soglasno potrdi izbor delovnih 

zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko leto 2016/2017, ki so jih sprejeli strokovni aktivi (vsi 

za po listi prisotnosti). 

 

 

AD3 Poročilo ravnatelja 

 

Ravnatelj v nadaljevanju predstavi dosedanji proces dela, izvedene projekte in dosežke 

učencev. Pouk je potekal v skladu z učnim načrtom, vsi zastavljeni cilji so bili realizirani, kakor 

tudi vse ostale dejavnosti in nadstandard. Držimo se vzgojnega načrta in sproti rešujemo težave, 

imamo nično toleranco do nasilja in ob morebitnih problemih hitro ukrepamo s pogovori z 

učenci in starši. Glede na število otrok ocenjujemo stanje za sprejemljivo. 

 

Uspešno smo izvedli projekt »Šport in špas« dan druženja in gibanja vseh generacij, katerega 

bomo drugo leto izvedli ob koncu aprila, »Gibanje – zdravje – zdrava lokalno pridelana hrana«, 

»Vezi radosti«, kjer sodelujejo otroci iz vrtca in učenci 1. razredov. 

 

Uspešno je začel delovati tudi Šolski sklad, ki je z velikim odzivom staršev že začel pridobivati 

sredstva. 

 

Naši učenci in učitelji ter učiteljice mentorji so bili zelo uspešni na tekmovanjih v znanju in na 

športnih površinah, dosegali so številne vidne uvrstitve ter zlata in srebrna priznanja. Izvedli 

smo tudi anketo med učenci in starši o zadovoljstvu s šolsko prehrano, odziv je bil pozitiven in 

skupna ocena v kategoriji prav dobro, za odtenek boljša kot lani. 

 

Ostajajo še nekatere vedno odprte teme, kot so prometni režim okoli šole, kateri se bo 

predvidoma spremenil z začetkom novega šolskega leta, prav tako prihaja do sprememb pri 

prevozu šolskih otrok. Z novim šolskim letom je bil izbran prevoznik Marprom (razpis občine 

Hoče – Slivnica), ki bo izvajal šolske prevoze za naslednja tri leta.  

 

Učenci 9. razredov so dosegli izjemno dobre rezultate pri nacionalnem preverjanju znanja pri 

vseh treh predmetih, saj so bili krepko nad slovenskim povprečjem. 9. razredi zaključujejo pouk 

15. 6. 2016, za vse ostale razrede je zadnji dan pouka 24. 6. 2016 s pripravljeno zaključno 

prireditvijo s šolsko proslavo in podelitvijo spričeval. 

 

V času poletnih počitnic organizira Društvo Mušnica in Športno društvo ABC šport v 

sodelovanju z Občino Hoče-Slivnica Poletni tabor, ki bo namenjen osnovnošolskim otrokom. 

Tabor bo trajal vseh devet tednov, od 27.6. do 31.8.2016, med 7. in 16. uro.  

 

V naslednjem šolskem letu 2016/2017 bomo imeli 26 oddelkov, 560 učencev, od tega v 

podružnični šoli Reka 56 učencev, v vrtcu bo 15 oddelkov in 282 otrok, od tega v vrtcu Rogoza 

95 otrok.  

 

 

AD4 Predlogi predstavnikov razredov. 

 

V nadaljevanju so predstavniki staršev podali svoje predloge ali pobude. 

 

Predstavnica 2.a: Glede na predstavljen spremenjen prometni režim okrog šole so starši mnenja, 

da bo vhod v šolo še bolj obremenjen, če bo tukaj potekal krožni promet, otroci bodo tako še 

bolj izpostavljeni. 
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Ravnatelj pove, da je predlagane spremembe prometnega režima pripravila Komisija za cestni 

promet skupaj s predstavniki PP Hoče. V planu imamo prenovo stopnic pri vhodu z druge strani 

za nižjo stopnjo, kar bo razbremenilo glavni vhod in bodo tako imeli učenci nižje stopnje svoj 

vhod bližje učilnicam. 

 

Predstavnik 2.b pove, da se starši strinjajo s spremembo prometnega režima. 

 

Predstavnico 2.c zanima ali obstaja kakšna možnost, da bi šolski kombi vozil nekoliko kasneje. 

Pomočnica ravnatelja, gospa Darja Vantur, pove, da so vozni redi sestavljeni glede na relacije 

in začetek pouka, zato kakšne spremembe žal niso možne. 

 

Predstavnica 4.b vpraša kaj morajo učenci prinesti na prvi šolski dan.  

Pomočnica ravnatelja pove, da je za prvi šolski dan dovolj ena beležka, pisalo in šolski copati. 

 

Predstavnica 6.a pove, da je bila ura, ob kateri se je sestala skupina za prehrano, prezgodnja, 

saj so starši takrat še v službah. Na sestanek so uspeli priti samo trije predstavniki staršev. 

 

Predstavnica 7.a pove, da je razredničarka pripravila statistiko števila kršitev za njihov razred, 

saj naj bi njihov razred najbolj izstopal. Veliko teh kršitev je dodeljenih na račun domačih 

nalog, ali so kršitve res najbolj primeren ukrep za domače naloge? Kršitve za neprimerno 

vedenje so smiselne, ne vidijo pa smisla za neopravljene domače naloge.  

Ravnatelj pove, da učitelji delajo po pravilih, ki so zapisana v vzgojnem načrtu. 

 

Predstavnico 7.b  zanima zakaj med izbirnimi predmetni ni več nemškega jezika. 

Pomočnica ravnatelja pove, da nemški jezik ostaja, bil je le tiskarski škrat, učenci so s tem tudi 

seznanjeni in so se tudi že prijavili. 

Prav tako jih zanima zakaj je med izbirnimi predmeti samo nemški jezik in ne še ostali 

predmeti?  

Šola ni dolžna ponudit tudi vseh ostalih predmetov (kar smo v preteklosti tudi storili, vendar ni 

bilo velikega odziva). Ker želimo, da imajo otroci možnost, da se naučijo oba jezika in da imajo 

dobro predznanje za prihodnost, dajemo poudarek predvsem na jezikovno znanje. 

Tudi za prihodnje leto bi starši želeli, da se izvedejo predavanja na temo Nevarnosti pasti drog.  

V letošnjem šolskem letu smo izvedli dva predavanja na to temo, vendar je bil obisk staršev 

skromen. Seveda bo tudi v prihodnjih letih ta tema predavanj ostala, kot vedno aktualna 

tematika. 

 

Predstavnik 8.a vpraša kako poteka organizacija valete.  

Na to temo najlažje odgovorijo predstavniki letošnjih devetih razredov, zato gospa Ribanna 

Skerbiš pove, da se je najbolje začeti pogovarjati že na prvem sestanku v začetku šolskega leta. 

Med starši prevladuje veliko različnih interesov in je organizacija takšne zadeve zelo zahtevna, 

potrebno je veliko časa, dogovarjanja in sprejemanja kompromisov ter zbiranja prostovoljnih 

sredstev. Tudi strošek ni majhen, zato jim svetuje, da se potrudijo pri organizaciji 

prednovoletnih bazarjev. 

 

 

Predstavnica 8.b pove, da se staršem zdijo preobsežni testi geografije in glasbe, učenci ne 

uspejo rešit testov pravočasno, kar privede do slabših ocen pri testih in nižje zaključeni oceni, 

kar je kasneje ovira pri vpisu v srednje šole. 

Ravnatelj pove, da so učenci po znanju zelo uspešni, kar je razvidno tudi po rezultatih 

nacionalnega preverjanja znanja, kjer so nad slovenskih povprečjem, veliko se jih vpiše na 

gimnazije, zato ocenjuje delo učiteljev kot zelo uspešno. 
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Starše tudi zanima, zakaj se rezultati NPZ ne vključujejo v točkovanje za vpis na srednje šole. 

Ravnatelj pove, da potekajo pogovori tudi o nadaljnjem pomenu NPZ-jev.. 

 

 

AD6  Razno  

 

Ravnatelj se prisotnim zahvali za udeležbo na vseh sestankih Sveta staršev v tem šolskem letu, 

še posebej se zahvali gospe predsednici, gospe Ribanni Skerbiš, za ves vložen trud vodenja 

Sveta staršev. Vsem skupaj zaželi prijeten dopust in ponovno snidenje na 1. sestanku Sveta 

staršev v septembru 2016. 

 

Predsednica Sveta staršev se zahvali vsem prisotnim za udeležbo in uspešno sodelovanje ter 

zaključi 3. sejo ob 19.10. 

 

 

 

 

 Zapisnikarica:      Predsednica Sveta staršev: 

 ga. Martina Fras     ga. Ribanna Skerbiš 
 

 

 
 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti, 

- Izbor delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko leto 2016/2017, 

- Poročilo ravnatelja. 

 


